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Inbox: Wat is voor u het volmaakte geluk hier op aarde? Wat is geluk? 

RC: Ik ben er van overtuigd dat geluk alles te maken heeft met ‘eenvoudig’ en met ‘gewoon’. Het 
gewone ochtendritueel, de gewone drukte op het werk, een gewone lieve echtgenote, gewoon 
samen fietsen langs de Rupel, gewoon wat bijkletsen met doctorandi of met collegae. Een gewoon 
huis met een gewoon gezin, eenvoudig uit-eten gaan, gewoon met de kleinkinderen op de grond 
spelen, de gewone colleges Ecologie aan de Bachelors doceren. Omdat ik weet wat geluk is, ben ik 
niet op zoek naar het volmaakte geluk. Ik voel me (meestal) gelukkig. Toon Hermans heeft ‘geluk’ in 
één van zijn ‘One man shows’ en in een aantal van zijn boekjes pakkend, maar treffend, gebracht. 

Inbox: Wie zijn voor u de helden van vandaag? 

RC: Voor mij zijn de mensen die zich dagelijks inzetten voor zwaar-hulpbehoevende of mentaal 
minder-valide medemensen de ware helden van vandaag. Via hun verplegende en verzorgende inzet 
cijferen zij zich zelf bijna helemaal weg. De zorg voor die medemensen is soms ongelooflijk zwaar, en 
ik denk niet dat ik dat zou aankunnen. Daarnaast heb ik veel bewondering voor alle echte mama’s, 
zowel voor de thuis- als voor de uit-huiswerkende moeders. Die zijn eigenlijk ook allemaal helden. Zij 
zijn in bijna elk gezin het kloppend – en luisterend – hart van het gezin, en ze combineren de zorgen 
voor de kinderen (en vaak voor de echtgenoot....) met hun werk, of dit nu thuis of buiten-huis 
gebeurt.  

Inbox: Waar bent u echt trots op? 

RC: Ik ben trots, maar vooral gelukkig, dat ik gedurende mijn academische loopbaan mee heb mogen 
werken aan de groei en het succes van onze PLECO-onderzoeksgroep (departement Biologie, 
Faculteit Wetenschappen). We spelen in onze onderzoeksdiscipline van globale 
klimaatveranderingen mee op wereldniveau en leiden nu mee het grootste Europese 
infrastructuurnetwerk voor de opvolging van de Europese koolstofbalans. We zijn erin geslaagd alle 
belangrijke financieringskanalen met succes aan te spreken en we realiseren een constante stroom 
van publicaties in de betere en de allerbeste tijdschriften binnen ons vakgebied. We zijn intussen met 
bijna 50 medewerkers, waarvan één derde buitenlanders van 11 verschillende nationaliteiten. Maar 
vooral de sfeer binnen de onderzoeksgroep is zonder vergelijk: plezant, werklustig, ontspannen, 
uiterst collegiaal, .... Ik ben trots dat ik deel uit maak van deze unieke combinatie binnen een top-
onderzoeksgroep met een unieke werkomgeving.  

Waarvoor bent u dankbaar? 

RC: Ik ben dankbaar voor: een onvervangbare echtgenote; een warm gezin met toffe (schoon-) 
kinderen en drie kleinkinderen; de geweldige job die ik heb; de fantastische PLECO-onderzoeksgroep 
waarvan ik deel uitmaak; de stimulerende promotor en leermeester (Prof. Ivan Impens) die mij op de 
sporen heeft gezet; de vele reizen die ik mag/kan/moet maken; de goede gezondheid waarvan ik tot 
nu toe kan genieten.  

Waarom houdt u van muziek?  

RC: Ik luister graag – maar veel te weinig – naar klassieke muziek. Al meer dan 35 jaar lang heb ik een 
abonnement op een reeks van zes klassieke concerten in Antwerpen, vroeger met mijn ouders, 
daarna met mijn echtgenote. De concertorganisatie Cofena organiseert deze concerten met 
internationale top-orkesten en solisten jaarlijks tussen oktober en maart; een echte aanrader! We 
hernieuwen jaarlijks ons abonnement want anders komt het er niet van. En alhoewel het elke keer 
reppen is om op tijd in de concertzaal te geraken, kan ik er erg van genieten, evenals van het glaasje 



wijn na afloop. Ik kom er trouwens ook een aantal UA-collegae tegen....  Ook als ik ’s avonds of in het 
weekend eens alleen thuis ben, leg steeds ik een (klassieke) plaat op of zet ik een CD op (Brahms, 
Beethoven, Mahler, Mozart, Tsjaikovski, Verdi, …..). Dan zet ik mij naarstig aan het werk om het 
volgende artikel te corrigeren, een doctoraat na te lezen of nog 20 achtergebleven e-mails te 
beantwoorden. Voor mij is dat genieten: veel werk gedaan krijgen met klassieke muziek op de 
achtergrond. 

Schuilt er een supporter in u? Waaruit blijkt dat? 
 
RC: Ik heb het motto van mijn academische loopbaan van mijn voormalige mentor overgenomen: de 
leerling moet beter worden dan de leermeester; of de pre- of post-doctorale medewerker moet 
beter wordt dan zijn/haar professor. Ik tracht dat motto in de praktijk om te zetten door mijn 
medewerkers zoveel als mogelijk aan te moedigen en te enthousiasmeren. Alhoewel ik vaak zeer 
kritisch ben, tracht ik toch steeds eerst te supporteren voor mijn medewerkers en studenten...... 

Wat verwacht u van reizen?  
 
RC: Vooral dat ze kort zijn. Ik reis graag en veel, bijna altijd omwille van de ‘job’. Maar ik ben niet 
graag lang weg van huis, en vooral niet van mijn bureel en van onze onderzoeksgroep. De laatste 
jaren heb ik – via wetenschappelijke samenwerkingen – vooral Tjsechië en Slovenië leren 
appreciëren: ze herbergen allebei veel mooie plekjes, steden (Ljubljana, Praag, Mikulov), kastelen 
(rond Brno), bossen, natuur en bergen (Juliaanse Alpen), en stranden (Piran).  
 


